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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1382 Tillståndsprövningen gällande Kallak och Laver

Järnmalmsprojektet Kallak har fått vänta på beslut om tillstånd i över sex år. 
Ärendet har legat färdigt att fatta beslut om på näringsministerns bord i tre år 
utan att han och regeringen fattat något beslut. Ytterligare ett projekt som fått 
vänta orimligt länge på beslut är gruvområdet Laver.

I branschen ställs nu frågan varför regeringen inte kommer till skott. Trots 
upprepade frågor om när ett beslut kan tänkas fattas och stor irritation från 
branschen har regeringen ännu inte återkommit i frågan. 

Den här hanteringen är under all kritik, och regeringen måste inse vikten av den 
svenska gruvnäringen. Branschen står för stora exportintäkter och sysselsätter 
många människor i Sverige. När regeringen inte kan ge något besked kan inte 
heller investeringar fullbordas, arbetstillställen uteblir och nyttan för miljön 
realiseras inte. Dessutom gör långa handläggningstider och osäkra processer att 
Sverige blir mindre relevant för utländska investeringar.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

När avser ministern och regeringen att fatta beslut om eventuell gruvbrytning i 
Kallak och Laver?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-05-20
Besvaras senast
2020-05-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


